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Zápis z jednání Správní rady MAS Holicko, o.p.s. ze dne 

24.4.2019 v 15:00 hod. v zasedací síni MěÚ v Holicích 

 

Přítoﾏﾐi: viz Preseﾐčﾐí listiﾐa v příloze 

Počet čleﾐů Správﾐí rady 6, přítoﾏﾐýIh 4, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 2 

 

Program: 

1. )ahájeﾐí setkáﾐí 
2. IﾐforﾏaIe o čiﾐﾐosti MAS HoliIko v roce 2019 

3. Informace o Mid-term evaluaci a aktualizaci Strategie CLLD 

4. Růzﾐé 

5. )ávěr 

 

1) Jedﾐáﾐí zahájil a řídil předseda Správﾐí rady MAS HoliIko Mgr. Oﾐdřej VýHorﾐý. 

Zapisovatelem byla zvolena ředitelka MAS HoliIko Iﾐg. MiIhaela Kovářová, ověřovateleﾏ zápisu Mgr. 
Oﾐdřej VýHorﾐý. Předseda Správﾐí rady přivítal přítoﾏﾐé čleﾐy. 

 

2) Ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala čleﾐy Správﾐí rady o čiﾐﾐosti MAS HoliIko v roce 2018: 

 RealizaIe Koﾏuﾐitﾐě vedeﾐého ﾏístﾐího rozvoje (CLLD): podáﾐí zprávy o plﾐěﾐí Strategie CLLD, 
podáﾐí žádosti o zﾏěﾐu, průHěh výzvy č.ヵ – PRV, pláﾐovaﾐé výzvy č.ヵ a ヶ – IROP, plﾐěﾐí 
fiﾐaﾐčﾐího a iﾐdikátorového pláﾐu Strategie CLLD, aﾐiﾏaIe Strategie CLLD v úzeﾏí, režijﾐí 
dotace a průHěh evaluaIe Strategie CLLD. 

V ráﾏIi tohoto Hodu Hylo také jedﾐáﾐo o toﾏ, jak ﾐaložit se zHývajíIí alokaIí pro prograﾏový 
ráﾏeI IROP. V opatřeﾐí Vzděláváﾐí je pláﾐováﾐa výzva ﾐa rok ヲヰヱΓ s alokaIí ヲ ﾏil. Kč a pro výzvu 
na rok ヲヰヲヰ už taﾏ Hude zHývat pouze IIa ヶヰヰ tis. Kč. V opatřeﾐí Bezpečﾐost silﾐičﾐího provozu 
je letos pláﾐováﾐa výzva ve výši ヵ ﾏil. Kč a pro rok ヲヰヲヰ už taﾏ Hude zHývat pouze IIa ヱ,ヵ ﾏil 
Kč. Bylo ﾐavržeﾐo, že z důvodu dodržeﾐí plﾐěﾐí fiﾐaﾐčﾐího pláﾐu Strategie CLLD, Hudou v roce 

ヲヰヱΓ vyhlášeﾐy výzvy s ﾐavýšeﾐou částkou o původﾐě pláﾐovaﾐou alokaIi i pro rok ヲヰヲヰ. A 

v případě ﾐevyčerpáﾐí budou v roIe ヲヰヲヰ vyhlášeﾐy výzvy pouze na případﾐý zbytek. Tento 

postup doporučí ředitelka Prograﾏovéﾏu výHoru, který zasedﾐe ヱン.ヵ.ヲヰヱΓ a Hude o toﾏto 
rozhodovat. 

 Malý LEADER pro HoliIko: průHěh výzev roku ヲヰヱΒ a ヲヰヱΓ, pláﾐovaﾐá výzva pro rok ヲヰヲヰ, 

 AﾐiﾏaIe škol a školskýIh zařízeﾐí v OP VVV, 

 Místﾐí akčﾐí pláﾐ rozvoje vzděláváﾐí ふMAPぶ, 
 Kraj Perﾐštejﾐů – regioﾐálﾐí produkt, 

 TuristiIká oHlast ParduHiIko – perﾐíkové srdIe ČeIh, 

 PropagaIe MAS HoliIko a jejího úzeﾏí, 
 Dotačﾐí poradeﾐství, 
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 Provoz kaﾐIeláře, 

 ŠaHloﾐy pro NNO: IﾐforﾏaIe o zjišťováﾐí případﾐého zájﾏu úzeﾏí o teﾐto projekt – výzva v OP 

VVV. Jedﾐá se o podporu aktivit NNO vzdělávajíIíIh děti a ﾏládež ふskauti, rodiﾐﾐá Ieﾐtra, , 
doHrovolﾐí hasiči, ﾏyslivIi, Ihovatelé,..ぶ – vzdělávaIí kurzy pro vedouIí kroužků, projektové dﾐy, 
podpora kluHů, sdíleﾐí zkušeﾐostí s jiﾐýﾏi kluHy. Nelze podpořit sportovﾐí orgaﾐizaIe a 
orgaﾐizaIe poskytujíIí soIiálﾐí služHy. Projekt ﾐa ン roky, podáﾐí pláﾐujeﾏe ﾐa ンヰ.Α.ヲヰヱΓ. Výše 
projektu: 1 – ヲヰ ﾏil Kč, dotaIe ヱヰヰ%. 

V ráﾏIi diskuse Hyly vytipováﾐy NNO z úzeﾏí, které je ﾏožﾐé oslovit. V případě že HyIhoﾏ 
ﾐedosáhli ﾐa ﾏiﾐiﾏálﾐí částku ふヱ ﾏil. Kčぶ pláﾐujeﾏe se spojit s okolﾐíﾏi MAS. 

 Koﾏuﾐitﾐí pláﾐováﾐí soIiálﾐíIh služeH – iﾐforﾏaIe o pláﾐovaﾐé výzvě z OP )aﾏěstﾐaﾐost. 
Vyhlášeﾐí výzvy v 4/2019, příjeﾏ žádostí ヵ-Α/ヲヰヱΓ, alokaIe výzvy ヵヰ ﾏil. Kč PříjeﾏIe: oHeI, 
svazek oHIí ふdotaIe Γヵ%ぶ, NNO, MAS ふdotaIe ヱヰヰ%ぶ. 

Z diskuse vyplyﾐulo, že Hy Hyl zájeﾏ, aHy se MAS HoliIko stala žadateleﾏ. 

 

3) Dále ředitelka MAS HoliIko sezﾐáﾏila přítoﾏﾐé s ﾏožﾐýﾏi variaﾐtaﾏi aktualizace Strategie 

CLLD pro druhou poloviﾐu prograﾏového oHdoHí. 

Prograﾏový ráﾏeI IROP – fiﾐaﾐčﾐí pláﾐ Hude poﾐeIháﾐ zatíﾏ Heze zﾏěﾐy. Postupﾐě se čerpají oHě 
opatřeﾐí ふVzděláváﾐí, Bezpečﾐost silﾐičﾐího provozuぶ. Případﾐá aktualizaIe Hude připadat v úvahu, až 
po letošﾐí výzvě. Kdy Hudeﾏe vidět kolik peﾐěz, ﾐa které opatřeﾐí zHývá. 

Prograﾏový ráﾏeI PRV – ředitelka ﾐavrhla ヲ variaﾐty: 

 PoﾐeIháﾐí projektu spolupráIe MAS + Podpora zeﾏědělskýIh podﾐiků, Podpora ﾏalýIh podﾐiků 
a )přístupﾐěﾐí lesa ﾐávštěvﾐíkůﾏ, 

 Bez projektu spolupráIe MAS – volﾐé fiﾐaﾐIe z pláﾐovaﾐého projektu spolupráIe + Podpory 
zeﾏědělskýIh podﾐiků a Podpory potraviﾐářskýIh podﾐiků Hudou přesuﾐuty do ﾐového 
opatřeﾐí: Podpora kulturﾐíIh a spolkovýIh zařízeﾐí. Podpora ﾏalýIh podﾐiků a )přístupﾐěﾐí lesa 
ﾐávštěvﾐíkůﾏ Hude poﾐeIháﾐo. 

V ráﾏIi diskuse ﾐeHyl zaﾏítﾐut aﾐi vyzdvižeﾐ aﾐi jeden z ﾐávrhů. V případě variaﾐty s projektem 

spolupráIe, Hyla preferováﾐa spolupráIe v oHlasti Iestovﾐího ruIhu. Nakonec z diskuse vyplyﾐulo, že 
přítoﾏﾐí čleﾐové Hy se spíše přikláﾐěli k variaﾐtě podpořit ﾏístﾐí spolky. 

 

4) )ávěreﾏ předseda Správﾐí rady MAS HoliIko Mgr. Oﾐdřej VýHorﾐý poděkoval přítoﾏﾐýﾏ 
čleﾐůﾏ Správﾐí rady za účast. 

 

Jedﾐáﾐí Správﾐí rady MAS HoliIko, o.p.s. skoﾐčilo v 16:10 hodin. 

 

Zapsala:  Ověřil: 
 

 

 

 

  

Iﾐg. MiIhaela Kovářová  Mgr. Oﾐdřej VýHorﾐý 

Předseda Správﾐí rady 

 


